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 2/2024ישיבת מליאה מן המניין מס' 
 2024באפריל  18, דתשפ״  בניסןי׳ ,  חמישימיום 

 חברי מועצה: .1

 נוכחות  שם הנציג  שם היישוב  מ נוכחות  שם הנציג  שם היישוב  מ

1 
ראש  

 המועצה 
 חזי שהרבני  מבוא חמה  V 18 אורי קלנר 

 לא נכח/ה 

 V מורן קורן  מיצר  19 נכח/ה לא  עקיבא טורנהיים  אבני איתן  2

 לא נכח/ה  גלעד גליקמן  מעלה גמלא  V 20 בועז רפפורט  אודם  3

 V ארי גולנדסקי  מרום גולן  21 לא נכח/ה  חווה שאלתיאל  אורטל  4

 V מיכל כהן  נאות גולן  V 22 טל לוי  אלוני הבשן  5

 לא נכח/ה  אורי מרגלית  נוב  V 23 דקלה זיסמן  אליעד  6

 V נוה רפאל בנימין  נווה אטיב  V 24 שלומקוביץ אלה  אלרום  7

 V רווית אוליאל נטור  V 25 שמוליק חזן )משקיף(  אניעם  8

 V דליה יוסף  עין זיוון  26 לא נכח/ה  יובל בראל )משקיף(  אפיק  9

 V יותם אלון  קדמת צבי  V 27 רן רייכין  בני יהודה  10

 V גאון רונן  קלע אלון  V 28 שרון שנבור  גבעת יואב  11

 V שלמה ורמשטיין  קשת  V 29 רמי ניסן ]ניסקה[ גשור 12

 V הדס סיבוני בנימיני  רמות  V 30 אהד אבוטבול  חד נס  13

 V מרים גולן  רמת מגשימים  31 לא נכח/ה  דוד אנגלמאייר  חיספין  14

 V אליק גולדנברג  רמת טראמפ  V 32 יעקב יצחק שה לבן  יונתן  15

 V ברוך כהן  שעל 33 נכח/ה לא  אריק בן מאיר  כנף  16

 שחר מרקוביץ )משקיף( כפר חרוב  17
V 

        

 
 מנים: זמו 

 מנכ״ל המועצה  -  עמית כהן •
 יועצ"מ -  קובי קוריןעו"ד  •
 גזבר המועצה  -  רפי קלמנוביץ' •
 עוזרת מנכ״ל  -   אפרת גת •
 עוזרת ראש הרשות -  אתי ליבלינג  •
 ס. גזבר המועצה  -  אסתי זיסמן  •
 מבקר המועצה -  שמעון דיין •
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 פ ר ו ט ו ק ו ל 

 [  דיווח 1] 

 :א הביטחוןושנ

   אורי קלנר ]ראש המועצה[:

את מרכז  פעיל  מבינים שצריך לה  אנחנודיווח מפיקוד צפון כשמתחיל להתגלגל אירוע, ו  נומוצאי שבת, קבל ב

המכלולים   מנהלי  כל  מהר,  שיותר  כמה  בסיטואציה.  מתכנסיםההפעלה  ראשוני  דיון  מקיימים  ואנחנו   ,

ישיבת זום עם כלל ההנהגה הגולנית, מנהלי הקהילות, יושבי ראש צח"י,    22:30  - החלטה לקיים בהתקבלה  

 הכיוון לגולן, היה בעיקר לצפון הגולן לאזור החרמון.    באירוע רבש"צים, ואחרים. 

לכן, המסרים מפה,    ם. היעד העיקרי שלנו זה לדאוג לחוסן של הקהילות, וליכולת שלהם להישאר ביישובי

והאיום   החדירה,  איום  השני,  האיום  ורקטות.  מעופפים  טילים  התמ"ר,  הראשון,  האיום  לקהילה.  הם 

 מנהלי הקהילות.  ועובדים מול הצח"י, מול הקהילות,  נושאים אלה אנחנוהשלישי, איום שריפה. על 

אני חושב שהאיום הכי משמעותי הוא איום השריפה. וגם מולו, אנחנו הכי יכולים להתכונן, כי המערכת  

האזרחית היא זאת שאחראית עליו. עמית, מנכ"ל המועצה, קיבל גם את המשימה, יחד עם אלי יוסף, שכבר  

גובה עשב, ובקר    עובד על זה מזה חודש, יחד עם בוקרים, על מנת להכין את הקרקע, מבחינת ריסוסים,

 .      עבור הבוקרים שמשתתפים בכיבוי השריפותרוכשים שיאכל, דרכי אש, וציוד ש

המשך ההיערכות הביטחונית שלנו, עוסקת גם בגיוס משאבים עבור חיזוק כיתות הכוננות, חיזוק הצח"י,  

הציוד וחיזוק  ההנהגות,  ואחרים. .  חיזוק  העורף  פיקוד  הצבא,  דרך  משאבים  מגייסים  גם                     אנחנו 

לעבודה, לפי סדר העדיפויות    ומיליון שקל עבור תשתיות ביטחוניות, להערכתי שבוע הבא, יכנס   31גייסנו  

של היישובים. ומגייסים כסף, בעיקר יעקב, למול פדרציות בארצות הברית והנציגויות שלהם בארץ. כבר  

  1מיליון שקלים לטובת חוסן ופעילויות חינוך וציוד. ובהמשך הזמן, גם יחולקו עוד סדר גודל של   3  - גויסו כ

מסייעים לנו, במקרה    GNF  -נות. בנוסף לדברים האלה, גם קק"ל והמיליון דולר בציוד, שיגיע לכיתות הכונ

 הזה, מול מושב שעל בעוד מגוניות.  

]אלרום[: שלומקוביץ  הגיעה    אלה  ללימודים,  החזרה  על  לתושבים  למנהל  לפני  ההודעה  הודעה  שהגיעה 

 החינוך. אני חושבת שזה לא נכון. זה עושה לנו רעש. 

קודם כל, אני רגע רוצה שנשים את הקונטקט, כי ברמה הלאומית, זאת פעם ראשונה    דליה יוסף ]עין זיוון[:

בלילה, ורצינו קודם כל להוציא   24:00 - כמעט, שנתנו הודעה כל כך מאוחרת. כלומר, קיבלנו את ההודעה ב

 היה מאוד מאוד מהיר.   לשגרה. המעבר בין חירום  לשגרההודעה, שאנחנו חוזרים  

כיו"ר צח"י חינוך, אני מציעה לערב גם את צח"י חינוך. כי באלרום מה שקורה    ]אלרום[:  אלה שלומקוביץ

 בזמן חירום, האחריות עוברת לצח"י. ואז מה שקורה, זה שאין תקשורת.  
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]ראש המועצה[:  קלנר  שיותר מהר את המערכת    אורי  כמה  הייתה להחזיר  שלנו  נכונה. המחשבה  הערה 

 לשגרה.  

 סוכות ופסח, יש את מסיבות הטבע שקורות בגולן. בחגים רווית אוליאל ]נטור[:

 הריינבו מתחתיכם?   אורי קלנר ]ראש המועצה[:

נכון. בגל הקודם שהיו אזעקות, הם פשוט צצו לנו בשער של היישוב, וציפו למענה.    רווית אוליאל ]נטור[:

גם את החווה של רשף, שהיו שם   לנו  איש. לא הפסיקו להגיע אלינו סטלנים מהמסיבות. צריך    150היה 

. בן אדם מגיע אלינו לשער, אנחנו לא נגיד לו, תישאר בחוץ ותתמודד, מצד  פתרוןלמצוא לזה איזה שהוא  

שני,   מצד  לנו    המחויבות אחד.  אין  מיותרים,  מקומות  לנו  ואין  שלנו.  לתושבים  כל  קודם  היא  שלנו 

 לקראווילות מרחב מוגן.

שיתפנו את המשטרה  בוקר. ו בידענו על האירוע הזה בהערכת המצב תוך כדי,    אורי קלנר ]ראש המועצה[:

 יושבת איתנו בהערכות מצב. את צודקת, קודם כל, האחריות שלנו היא לתושבים שלנו.  ש

 :סיורים ופגישות

   אורי קלנר ]ראש המועצה[:

הועבר  סיור עם כל חברי המחנה הממלכתי, בני גנץ, אייזנקוט ואחרים, סיור של המפלגה בגולן.  התקיים  -

 , ובעיקר רתימה לאמירות הביטחוניות שלנו. תביטחוניסקירה 

 . אורנה שמחון, ועם רשות מקרקעי ישראל, בהקשרים שוניםסיור עם התקיים -

 לדברים שקורים כאן.    סנכרוןכדי לתת  אצל אלוף פיקוד צפון, נפגשו, בהקשר הביטחוני, כל ראשי הרשויות

שהובלה על ידי ממשלת בנט, בזמן של המועצה בהנהגתו של חיים, הייתה החלטה  ,  864החלטת ממשלה  

ניסה   חיים  שגם  חסרונות,  מעט  לא  גם  ויש  יתרונות,  הרבה  יש  הזאת  להחלטה  ולגולן.  לקצרין  משותפת 

וגם אנחנו בעינינו, יש שעת כושר גדולה כרגע, לקחת את ההחלטה הזאת צעד קדימה.    .להתמודד איתן, 

. צוות ההיגוי כמעט מעולם לא התכנס. המנגנונים של ההחלטה עצמה,  1  :ההחלטה נתקלה בכמה אתגרים

הם מנגנונים מאוד בעייתיים, כשמסתכלים על הגולן בפלחים יישוביים ולא בפלח אזורי. לשם דוגמה, קלטנו  

נניח  2024ועד    2022  -מ א'  900,  בנספח  בהחלטה  שנקבע  הסף  את  עבר  לא  יישוב  כל  אבל  של    משפחות, 

 .  ההחלטה, אז לכאורה לא מקבלים כסף

בחודשים האחרונים, מהרגע שפרצה המלחמה,    הגולן לא מוגדר קו עימות.    אורי קלנר ]ראש המועצה[: 

ברגע שאתה מוגדר קו עימות, זה מאפשר לך להיכנס לתוך פיצויים יותר מוגברים. אנחנו פעלנו למול משרד  

האוצר בצלאל סמוטריץ' ואנשיו, שעזרו  מאוד והביאו את ההחלטה, שביומיים האחרונים נכנסה גם לתוקף,  

הגולן, עבור פגיעה בעסקים, כמו שנוצרו גם בינואר פברואר האחרונים.    לפיצוי במסלול מיוחד ליישובים של

בניגוד למקומות אחרים, כמו צפת וכו', שפחות מקבלים. ההחלטה מתייחסת כלפי מי שפונה מביתו, ולשקם  

רגע שהייתה הבנה שאנחנו לא  ב  מיליארד הוא עבורם.  3.5  -הבתים שנפגעו, ואת הקהילות. ה   את היישובים,
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. כנראה,  864נמצאים בתוך ההחלטה, אז נפתחה ההבנה שצריך להביא כספים תוספתיים לתוך החלטה  

שבעוד חודש וחצי, תתכנס לראשונה וועדת ההיגוי של משרד ראש הממשלה ומשרד השיכון וגורמים אחרים  

עבור המועצות,  מתוך הוועדה. בוועדה הזאת, אנחנו ניצור מנגנונים נוספים, על מנת להקל על זרימת הכסף 

   .קצרין גם

 זה כשלעצמו, מאוד משמח.  מרים גולן ]רמת מגשימים[: 

במליאה הבאה, אנחנו מתכוננים להעלות את התקציב ולאשר אותו. וכמובן,    אורי קלנר ]ראש המועצה[:

 שאחרי דיוני וועדת הכספים, התקציב יישלח אליכם, על מנת שתלמדו אותו ותוכלו להיות שותפים גם אתם.  

שאלה, אם יש גם את שחר צפוני, וגם את החלטת הממשלה שהיא תשתנה, אז    מרים גולן ]רמת מגשימים[: 

 האם לא צריך לחכות עם התקציב, כדי לראות אם יש משהו שמן הסתם ישפיע, ואולי ייתן אוויר יותר. 

, או עד  1/1  -להעביר תקציב עד ה מחויבים להעביר תקציב, היינו מחייב החוק,    אורי קלנר ]ראש המועצה[: 

של השנה המקדימה,    31/12  - מרץ שאפשר עוד להתנהל. בדרך כלל, מועצה אזורית גולן מעבירה תקציב עד ה

דצמבר, כדי להביא את התקציב בזמן. הרי היום אנחנו עובדים, בעקבות  -ועושה את כל הדיונים מנובמבר

   .17/6להעביר את התקציב עד  מחויבים. אנחנו 1/12המלחמה, על  

תמיד כשיש אירוע, שהוא כן משפיע על התקציב והוא משמעותי, מעלים את זה    אורי קלנר ]ראש המועצה[:

 .סעיף הכנסות השתנה, סעיף הוצאות השתנה, הרי הכל בסוף מאוזןומעדכנים שלדיון , 

ש"ח,    400,000תוכניות מאוד גדולות.  גיוס  עם הפדרציות. תוכנית אחת של    2בנינו    דליה יוסף ]עין זיוון[:

פתיחה של  .  מחוברת ליישובים, דרך האשכולות ודרך ההנהגות היישוביותש  שתהיה תחת המרכז הקהילתי

  - מענה גם לצפון הגולן, זה מבחינת ה  תתןשלוחות טיפוליות, אחת בבני יהודה ואחת בקצרין. קצרין כרגע    2

facilities  .שיש לנו 

 איך המנגנון של הזכאות עובד?   אלה שלומקוביץ ]אלרום[:

זיוון[: ]עין  יוסף  באים    דליה  ילד  או  שאמא  ברגע  לאומי.  ביטוח  של  החרדה  נוהל  בגלל  זכאי.  אחד  כל 

בין   מגיע  טיפול,  רוצים  אנחנו  עם מרכז    24  -ל   12ואומרים,  יחד  בחיבור,  זה  עושים את  אנחנו  טיפולים. 

 משאבים, היחידה הקלינית שלהם, כדי שבאמת יהיה מענה.  

 איך אתם מתארגנים אם אין אנשי טיפול כמעט?   אלה שלומקוביץ ]אלרום[:

חיבור מרכז החוסן,    גם בכוחות שלנוואנחנו נעזרים בהם, הם גייסו עשרות מטפלים,     דליה יוסף ]עין זיוון[:

יעקב  ימים,    4מיליון, שנגיש אותה תוך    1.2יחד עם השירותים החברתיים. התוכנית השנייה, היא תוכנית של  

מתחילים   אנחנו  החינוך,  למערכת  שקשור  שני  נושא  משותפת.  וחשיבה  האגפים  מנהלי  כל  עם  בשיתוף 

, שיפוצי  ל הכנסת המפונים(לכו   –  גדילה דמוגרפית)באינטנסיביות, לקראת פתיחת שנה, בנושא של בינוי זמני

   .13/5 -לטקס יום הזיכרון בגמלא ב גם  קיץ, בינוי קבע.  נערכים  
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אנחנו חושבים קדימה בשנה הבאה, בבינוי קבע. אני לא יודעת מה יהיה השנה,    סיבוני בנימיני הדס ]רמות[: 

אבל בחוויה שלנו, אין תיאום מספיק נכון, והתחושה היא שאין חיבור מספיק חזק והגיוני, בין האג'נדה  

אותו   תוכניות העבודה שמביא  לבין  הילדים  של  הצרכים  בית הספר,  של  הצרכים  בית הספר,  החינוכית, 

 ל ואותו מהנדס, כשהמועצה באה לבנות.  אדריכ

 את מדברת על הבינוי העתידי?  אסתי זיסמן ] ס. גזבר המועצה[:

כן, מאוד מאוד חסר. זה היה לאורך כל הדרך, ועכשיו אתם מתכננים קדימה.    סיבוני בנימיני הדס ]רמות[:

 לא בונים בית ספר, שמים קוביות, ואומרים, תסתדרו. צריך לחשוב על מכלול של דברים. 

אנחנו רוצים כמה שיותר פדגוגיה, לדבר מהות, לדבר ערכים, לדבר דרך, ורק אחר כך    דליה יוסף ]עין זיוון[:

לתכנן איך זה הולך להיות. התשובה שלי, שלדעתי, אחד המהלכים המשמעותיים שנעשה ביחד, זה לבנות,  

, את הערכים  היעדיםקודם כל, תוכנית אסטרטגית משמעותית בחינוך, ששמה את החזון, את המגדלור, את  

 שאליכם אנחנו רוצים ללכת, יחד עם כל המנהיגות החינוכית. התוכנית בינוי, חייבת להיות תוכנית חומש.  

 אני לא הבנתי עד הסוף, מה זה בשילוב כמה כוחות?   אורי קלנר ]ראש המועצה[:

כשמחלקת הנדסה, אדריכל שבחרתם באיזה שהוא מכרז הזול ביותר, יחד עם    סיבוני בנימיני הדס ]רמות[: 

מערכת החינוך, והנהלת בית הספר, יהיו מחוברים בסוף לדבר הזה. זה לא צריך לנחות עליהם מלמעלה,  

 הבינוי העתידי של מעלות הגולן. דוגמא  ואז לקבל משהו שהוא לא הגיוני.

 טוב, מעלות הגולן זו פרסה, זה טלאי על טלאי על טלאי, בכלל מראש.   אורי קלנר ]ראש המועצה[:

 מחובר, לא לקרקע, לא לצרכים, לא לרמת גימור אפילו. לא  סיבוני בנימיני הדס ]רמות[:

אני מסכים לגמרי, אנחנו שם בבעיה, עדיין לא בפתרון. והמענה לדבר הזה, הוא    אורי קלנר ]ראש המועצה[:

 . קצת יותר מורכב, והוא לא מידי. יש פה מנגנון שצריך לבנות

קודם כל, אני רוצה להגיד תודה על העדכונים. זה מאוד חשוב, זה נותן הרבה    שרון שנבור ]גבעת יואב[:

רעיונות. אני רוצה להכניס את עצמנו לתמונה, כי החזון והאסטרטגיה זה מאוד מאוד חשוב לנו. לא יודע  

  איך זה עבד לפני זה, מבחינת התפקידים שלנו. נכנסנו לוועדות, עד עכשיו לא נפגשנו פגישה אחת. אנחנו

רוצים להיות חלק מהחזון, ולא רק חלק מההצבעה של התקציב. ואם לא קיבלנו זימון, האם אנחנו צריכים  

 ליזום או האחראים?  

המועצה[:  ]ראש  קלנר  ביטחון    אורי  וועדת  התכנסו,  כבר  השוטפת  לעבודה  הרלוונטיות  מהוועדות  חלק 

החלטנו שאנחנו נוציא לו"ז, לכל הוועדות למשך שנה קלנדרית    .וועדת כספים, וועדת הנצחה ושמות,  מל"חו

 קדימה. אתם נקראים להיות שותפים לגמרי בכל אחת מהוועדות שלכם, להשפיע, ליזום, לדחוף.  
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. המטרה של התוכנית, למפות את כלל הצרכים בגולן, גם  פתרוןתוכנית  בניית    שה לבן יעקב יצחק ]יונתן[:

בתחום   שצריך  דברים  על,  תשתיות  כבישים,  חינוך,  מוסדות  בינוי  זה  אם  אזורית.  בראייה  יישוב,  פר 

 התיירות, וכן הלאה. הדבר השני, זה לייצר פתרונות שקופים. 

השבוע היה מאוד מאתגר בהקשר הזה, מרכז ההפעלה שפועל, והערכות המצב    עמית כהן ]מנכ"ל המועצה[: 

שמתקיימות, ששואבות מאיתנו הרבה משאבים ואנרגיה. עם זה, עבודת המועצה ממשיכה להתנהל. עיקר  

העיסוק שאני רואה את עצמי מתעסק בו, זה הנושא של כל מנגנון פנים המועצה, מבנה ארגוני של המועצה,  

עבודה במועצה. וזה מתקשר גם לדברים שעלו כאן, איך אנחנו מסנכרנים ומתאמים בין אגפי    יצירת שגרות

. קודם כל, עיסוק  1המועצה, וכל פרויקט שאנחנו מובילים. נושאים נוספים שהיו על הפרק שכדאי שתכירו.  

 , במליאה הבאה. 28/5 -אה במרכזי מאוד, זה נושא התקציב. לקראת הבאת התקציב לאישור המלי

נושא של הוועדות, נמצא על השולחן, אנחנו מתעסקים בו, ואני מקווה שמיד אחרי החג, נצליח לייצר את 

 התקשורת עם כל הוועדות, וסדר היום לכל הוועדות, ותחילת עבודה מסודרת.  

. נושא של מרכיבי    הנושא הכי בוער כרגע, זה בינוי מוסדות חינוך, בעיקר לקראת שנת הלימודים הקרובה

 ביטחון, כבר דובר כאן. מובילים את זה, אגף הביצוע בחכ"ל, יחד עם מחלקת ביטחון. 

תרומות נוספות שמגיעות, ציוד לכיתות כוננות, שאמורים להגיע בזמן הקרוב. ציוד לכיבוי שריפות, שזה  

נושא חשוב כמו שאורי אמר. אנחנו רוצים גם לתגבר את היישובים ואת החקלאים וכל מי שאפשר, בציוד  

ו על זה, כל נושא  לשעת חירום בנושא . ונקודה אחרונה, איזה שהוא תהליך שמתחיל שהוא חשוב, דיברנ

המרלוג, שהחלטנו לשנות את שיטת ההפעלה שלו, בעיקר כדי לפנות את המתחם שהוא מרכז התרבות של  

לאיזה   צנובר  ובהקשר הזה, אנחנו ממשיכים לקדם תהליך, להפוך את  לייעוד שלו.  ולהחזיר אותו  הגולן 

להפעיל את המתחם הזה בצורה  שהוא מרכז גולני. כל המרכז הקהילתי בדרך לעבור לשם, לפעול משם, ו

כמה שיותר טובה. ולידו, כל נושא התחבורה. גם מחלקת התחבורה של המועצה וגם אגף תחבורה ציבורית  

של החברה הכלכלית, כולם עוברים לשבת פיזית בצנובר, עם מסוף נוסעים בצנובר. זה מתקשר גם למכרז 

בקיץ. לכאן  ותיכנס  זכתה,  חדשה  שחברה  ציבורית,  משמעותי.    תחבורה  מאוד  הוא  לדעתי  הזה  התהליך 

השילוב הזה של התחבורה והמרכז הקהילתי ביחד. חוגים שיפעלו שם ותחבורה שתתמוך בזה, אירועים  

 שיקרו והתחבורה שתתמוך בזה, לדעתי זה תהליך חשוב ומשמעותי.  

 . הצהרת נאמנות, כדי שאפשר יהיה להשתתף בדיון עו"ד קובי קורין ]יועמ"ש[:

שלומי והדס נמצאים פה, ולא היו במליאה שעברה. תציגו את עצמכם ואחרי    אורי קלנר ]ראש המועצה[:

 זה צריך להצהיר אמונים. הדס תתחיל ושלומי ימשיך. בבקשה, הדס, כמה מילים לכולם עלייך. 

.  Fresh startנציגת רמות. אני יו"ר אנליסטית טכנולוגית בתעשיית הפודטק,    סיבוני בנימיני הדס ]רמות[:

ב בעבר,  המזון.  בתחום  אפ  סטארט  חברות  בתחום    20  -כמה  דוקטורט  באקדמיה.  אני  האחרונות,  שנה 

הרפואה בצפת, וניהלתי מעבדת מחקר. בצד השני, חלק מצוות הקמת מעלות הגולן. תוכנית מנדל בשנה  

, הוא פועל עדיין, מיזם ברמות, שנקרא שילובים. שילוב של קהילת רמות יחד עם קהילת  שעברה. ויזמתי



 

 18.4.2024 – 2/24ישיבת מליאה מס' 

8 

למלא באמונה    . הנני מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל,21מעון בטבריה, של צרכים מיוחדים עד גיל  

 את שליחותי במועצה. 

]קשת[: ורמשטיין  לפני    שלמה  עד  לבנייה.  יזמית  בחברה  עובד  אני  קשת.  נציג  ורמשטיין,  שלמה  אני 

המלחמה, הייתי מנכ"ל שם. עכשיו, אני לא יודע אם אני שם. לפני זה הייתי מנכ"ל מועצה אזורית שומרון,  

. אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל, למלא באמונה את  9  -הייתי בחטיבה להתיישבות. אני אבא ל 

 חותי במועצה ובגולן. שלי

 . תודה רבה, ובהצלחה  אורי קלנר ]ראש המועצה[:

 

 [  צו ארנונה.  2] 

מטר  .  בכל שנה יש עדכון לצו הארנונה. אין פה שינוי של הדברים העקרוניים  אורי קלנר ]ראש המועצה[: 

ש"ח למטר, זה מפתח של משרד הפנים. בכל שנה אנחנו מעדכנים את    38.28מגורים עולה ארנונה שנתית של  

 זה בהתאם למה שמשרד הפנים מעדכן.  

  2025. תאריך הצו, אישור הצו, בד"כ לא כמו השנה. אם ניקח את שנת  1דברים.    2   רפי קלמנוביץ׳ ]גזבר[: 

'. וחשוב לדעת  25לאשר את התקציב, את הצו ארנונה בגין    30/6/24  -שעומדת בפתחנו, אנחנו צריכים עד ה

ר, לכן  את זה, כי למה? דרך אגב, לנו נתנו זמן של חצי שנה, מערעורים של רשויות שרוצות להעלות את המחי

 לבצע את מה שהם רוצים, לקבל את האישור הזה.   1/1/25עד  30/6  -נתנו להם חצי שנה מה

 '?25בצו הזה אנחנו מאשרים את  רמי ניסן ניסקה ]גשור[:

 '. 24לא, את  רפי קלמנוביץ׳ ]גזבר[:

 ' בדיעבד. 24אתה מאשר את  אסתי זיסמן ]ס. גזבר המועצה[:

. זה מספר שאנחנו לא  2.68%  - הטייס האוטומטי שאורי דיבר עליו, עולה השנה ב  רפי קלמנוביץ׳ ]גזבר[:

יכולים להתנגד אליו. באופן כללי, משרד הפנים לא מאשר לרשויות, במיוחד שמקבלות מענק איזון, לעשות  

 פעולות של הקטנת הכנסה של המועצה, ואחר כך לבוא למשרד הפנים ולבקש כסף השלמה. 

 איך מתייחסים למשרד הביטחון? בית, מגרש חניה, או שזה מסחרה.  רונן גאון ]קלע אלון[:

 . משרד הביטחון, הבעיה הבסיסית, שהוא לא נותן למדוד את הבסיסים שלו  אורי קלנר ]ראש המועצה[:

 אבל גם לא נשים רחפן מעל.  רונן גאון ]קלע אלון[:

נכון. ולכן יש חברות. רשויות כמונו, שהן עם הרבה מאוד נכסים צבאיים במרחב,    אורי קלנר ]ראש המועצה[:

והמחנות עם הרבה מאוד מעמדים, חלקם    400אנחנו עם כמעט   ובתוכם הרבה מחנות.  דונם צבאי,  אלף 
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מחנות פעילים, חלקם מחנות לא פעילים, עם הרבה מאוד רמפות טנקים. הקריטריון הוא אדמה תפוסה,  

בסדר? זאת אומרת, על שטח אש, זו מריבה אם הם משלמים או לא, אם הוא נחשב אדמה תפוסה או לא. זו  

משא ומתן עם    מסחרה, אבל באופן כללי, יש כבר איזו שהיא סטנדרטיזציה ארצית. אבל כן, אנחנו עושים

משרד הביטחון, מביאים את הנתונים. שכרנו משרד עורכי דין שמתמחה בתחום הזה. הוא עושה את העבודה  

הבסיסית. הוא בקשר עם גורמים בתוך משרד הביטחון, שלהם מותר למדוד ולתת נתונים. ומפה, זה הופך  

 להיות וויכוח.  

לצה"ל. זה כלל    70%המחיר הוא אותו מחיר. יש פטור מצו הארנונה של    אסתי זיסמן ]ס. גזבר המועצה[:

 ארצי.

 . 2024מליאת המועצה מאשרת את צו הארנונה לשנת החלטה: 

 אושר פה אחד 

 [  אישור הנחות בארנונה, לפי דין. 3] 

ועדת ההנחות של המועצה מתכנסת פעמיים בשנה, וגם יש לנו בקשות להנחה לאורך    רפי קלמנוביץ׳ ]גזבר[:

השנה. אנחנו צריכים לאשר את הנוסח הזה, על מנת שיאפשר לי לתת הנחה בתחומים נוספים שקשורים  

 לארנונה. אותו נוסח משנים קודמות. 

מה שמוצג בפניכם, הוא גם טכני ופורמלי, שבו באופן כללי אנחנו מאשרים את    אורי קלנר ]ראש המועצה[:

היכולת לתת הנחות בהתאם שוב לחוקי המדינה. קובי, אתה רוצה לענות? גם פה, השאלה יותר חזקה, למה  

 אנחנו צריכים לאשר מה שהוא חוק, ותקנה שאין לנו השפעה עליו? 

 היא תישאל בכל ישיבה, והתשובה שלי תהיה, זה החוק.  עו"ד קובי קורין ]יועמ"ש[:

 . מי בעד? ירים את ידו. מי נגד? מי נמנע?  מחויביםאז פה אנחנו כן דקלרטיביים,    אורי קלנר ]ראש המועצה[:

 החלטה: מליאת המועצה מאשרת את ההנחות בארנונה, לפי דין.

 אושר פה אחד 

 הישיבה ננעלה 

 בברכה, 

 

 

 
 , מנכ"ל עמית כהן , ראש המועצהאורי קלנר


